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Vazeny pane Glotzmann, 

Velice rada jsem Vas zase slysela a omlouvam se, ze jsem se lepe nepredstavila. V navaznosti na nas 

predchozi telefonni hovor bych Vas rada pozadala o informace tykajici se navstev pracovniku 

Kancelare ombudsmana v mistech s omezenou osobni svobodou za prvni pololeti roku 2012 (nebo za 

prvnich osm mesicu, pokud tu informaci mate k dispozici) a za rok 2011. Rada bych získala informace 

o poctech navstev (1) ve veznicich, policejnich celach atd, (2) v detskych domovech ci jinych ustavech 

urcenych pro deti, (3) v azylovych zarizenich a zarizenich pro  zajisteni cizincu. Navíc by me zajímalo, 

zda pri techto navstevach v roce 2012 doslo k nejakym zavaznym nalezum ci hodnocenim. 

Tyto informace vyuzijeme pri zpracovavani zpravy USA o stavu lidskych prav v CR. 

Dekuji predem 

S pozdravem a pranim pekneho vikendu 

M. E. 

Political/Global Affairs Specialist 

American Embassy, Prague 

Czech Republic 

 

 
 
 
 
 
 
 


